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Protokół nr 12/2025 

z XII sesji Rady Miejskiej  

w Opolu Lubelskim 

 

Miejsce sesji: obrady XII sesji Rady Miejskiej odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Opolu Lubelskim (ul. Lubelska 4) 

Data sesji: 28 maja 2025 rok 

Godzina rozpoczęcia sesji: 11:50 

Godzina zakończenia sesji: 12:50 

Numery podjętych uchwał: od XII/102/2025 do XII/110/2025 

Prowadzący obrady: Przewodniczący Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim – Pan 

Waldemar Gogół. 

 

Uczestnicy obrad: 

1) Radni Rady Miejskiej – 13 osób (lista obecności w załączeniu do 

protokołu): 

1. Bryś Waldemar 

2. Buczek Marcin 

3. Czyżewski Józef 

4. Gogół Waldemar 

5. Jurak Radosław 

6. Kalinowski Paweł 

7. Matuska Anna 

8. Morek Agnieszka 

9.Odymała Monika 

10.Sadurska Małgorzata 

11.Strzelecka Małgorzata 

12. Śliwa Romuald 

13. Woś Katarzyna 

         2) Burmistrz – Sławomir Plis, 

3) Zastępca Burmistrza – Radosław Śpiewak, 

4) Sekretarz Gminy – Izabela Zarzycka, 

5) Skarbnik Gminy – Dorota Bełżek, 

6) Adwokat – Maciej Burzyński, 

7) Dyrektor Centrum Usług Społecznych – Ewelina Szkutnicka, 
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8) Kierownik Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju – Iwona Bednarz, 

9) Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Samorządowych – Justyna 

Haraszczuk, 

10) Stanisław Kamela – Komendant Gminny Ochrony Przeciwpożarowej. 

 

 

Punkt 1 

Otwarcie sesji. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący otworzył obrady XII sesji Rady Miejskiej. Następnie powitał 

Państwa Radnych, Burmistrza Opola Lubelskiego – Pana Sławomira Plisa, Zastępcę 

Burmistrza – Pana Radosława Śpiewaka, Sekretarz Gminy – Panią Izabelę 

Zarzycką, Skarbnik Gminy – Panią Dorotę Bełżek, Pana Mecenasa Macieja 

Burzyńskiego, Dyrektor Centrum Usług Społecznych  - Panią Ewelinę Szkutnicką, 

Kierownik Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju – Panią Iwonę Bednarz, 

Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw Samorządowych – Panią Justynę 

Haraszczuk, Komendanta Gminnego Ochrony Przeciwpożarowej – Pana Stanisława 

Kamelę oraz pracowników Wydziału Organizacyjnego i Spraw Samorządowych 

obsługujących sesję. Kolejno zaproponował przystąpienie do sprawdzenia quorum. 

Pan Przewodniczący poinformował, że w obradach uczestniczy 13 Radnych, 

a zatem Rada Miejska posiada quorum umożliwiające podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

 

Punkt 2 

Przyjęcie porządku obrad. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś uwagi w tym 

punkcie. Następnie skierował pytanie do Pana Burmistrza, czy z jego strony istnieje 

potrzeba zgłoszenia uwag do porządku obrad. W związku z brakiem zgłoszeń 

zaproponował przystąpienie do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 
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Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 13 Radnych. Porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie.  

 

Przyjęty porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej. 

4. Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach Radnych. 

6. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

7. Przyjęcie dokumentu pn.: „Sprawozdanie z działalności Centrum Usług 

Społecznych w Opolu Lubelskim za rok 2024”. 

8. Przyjęcie dokumentu pn.: „Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2024”. 

9. Przyjęcie dokumentu pn.: „Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027 oraz działalności 

Zespołu Interdyscyplinarnego przy Centrum Usług Społecznych w Opolu 

Lubelskim w 2024 roku”. 

10.Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2024”. 

11.Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w Dziennym Domu Senior+ w Opolu Lubelskim. 

12.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr VII/57/2024 

z dnia 29 listopada 2024 w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Gminy 

Opole Lubelskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok”. 

13.Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego Zrzeszenia 

Sędziów AEQUITAS w sprawie obrony konstytucyjnej zasady niezawisłości 

i niezależności sędziów polskich. 

14.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym 

dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej na okres 3 

lat. 

15.Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w Opolu Lubelskim, stanowiącej 

własność Gminy Opole Lubelskie. 
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16.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Opole Lubelskie „Przemysłowa”. 

17.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Opole Lubelskie. 

18.Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Opole Lubelskie  

na 2025 rok. 

19.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

20.Przyjęcie stanowiska w sprawie konieczności ochrony rodzinnych 

gospodarstw rolnych. 

21.Sprawy różne i wolne wnioski. 

22.Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jakieś zastrzeżenia 

do protokołu. Na skutek braku zgłoszeń zarządził przejście do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący podsumował, że w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. 

Protokół nr 10/2025 z X sesji Rady Miejskiej został przyjęty jednomyślnie.  

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do 

procedowanego dokumentu. W związku z brakiem zgłoszeń zaproponował 

przejście do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 
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Pan Przewodniczący w ramach podsumowania wyników głosowania poinformował, 

że w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych. Protokół nr 11/2025 z XI sesji Rady 

Miejskiej został przyjęty w sposób jednomyślny.  

 

Punkt 5 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o złożonych interpelacjach 

i zapytaniach Radnych. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że do chwili obecnej otrzymał następujące 

interpelacje: 

1. Interpelacje Pani Anny Matuski: 

• w sprawie utworzenia przejścia dla pieszych na drodze gminnej  

(ul. Kraszewskiego) pomiędzy blokiem nr 3 a blokiem nr 6, 

• w sprawie założenia monitoringu na parkingu osiedlowym. 

2. Interpelacje Pana Radnego Romualda Śliwy: 

• w sprawie montażu barierek chodnikowych na Woli Rudzkiej, 

• w sprawie udrożnienia przepustu na Woli Rudzkiej. 

3. Interpelacje Pana Radnego Pawła Kalinowskiego: 

• w sprawie informacji odnośnie wyrobów zawierających azbest 

z gospodarstw rodzinnych, 

• w sprawie wykonania piaskownicy, wymiany piasku znajdującego się 

wokół huśtawek oraz pomalowania elementów drewnianych 

wyposażenia placu zabaw przy ul. Morwowej. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby 

jeszcze w chwili obecnej złożyć interpelację. Wobec braku zgłoszeń poinformował, 

że po zakończeniu sesji przekaże złożone interpelacje na ręce Burmistrza. 

 

Punkt 6 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Pana Burmistrza. 

Sławomir Plis – Burmistrz Opola Lubelskiego: 

Pan Burmistrz poinformował, że rozpoczęły się prace remontowe polegające na 

przebudowie łącznika w Szkole Podstawowej w Kluczkowicach. Wartość tego 

zadania to 260 000 zł. Zadanie zostanie zrealizowane do końca roku, a jego 
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wymiernym efektem będzie usprawnienie funkcjonowania szkoły. Kolejną 

inwestycją, która została zrealizowana jest budowa łącznika pomiędzy Osiedlem 

Krzywe Koło a Al. 600-lecia. Wartość tego zadania to 126 000 zł. W tym przypadku 

bezsporny efekt finalny stanowi stworzenie nowego szlaku komunikacyjnego. 

Rozstrzygnięty został przetarg na przebudowę ul. Ogrodowej na odcinku z ul. 

Kraszewskiego i Cichą, Rzemieślniczą. Wartość tego zadania to 238 000 zł. 

Następnie Pan Burmistrz poinformował, że na bieżącej sesji planowane jest 

podjęcie uchwały, na mocy której nastąpi przesunięcie środków na modernizację 

ul. Długiej. 1 maja rozpoczął się cykl uroczystości upamiętniających ważne 

wydarzenia historyczne. Wówczas odbył się po raz pierwszy Retro Rajd, który 

zgromadził miłośników klasycznej motoryzacji. Jego meta znajdowała się na 

Mazowszu w miejscowości Zalewo. 3 maja odbyły się obchody Święta Konstytucji, 

w ramach których odbył się Bieg Konstytucji, niezmiennie od lat cieszący się 

ogromnym zainteresowaniem. 4 maja odbył się Gminny Dzień Strażaka, którego 

obchody stanowiły doskonałą okazję do odznaczenia i wyróżnienia zasłużonych 

druhów. 18 maja odbył się pierwszy Koncert Papieski pod hasłem „Nie lękajcie się” 

zorganizowany na Placu św. Jana Pawła II. Patronat honorowy objął Ksiądz 

Proboszcz Krzysztof Kozak. Koncert zgromadził wielu mieszkańców. Pan Burmistrz 

wyraził nadzieję, że impreza ta na stałe wpisze się w kalendarz wydarzeń 

organizowanych na terenie Gminy Opole Lubelskie.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący podziękował Panu Burmistrzowi za przedstawione informacje, 

a następnie zapytał Państwa Radnych czy mają pytania dotyczące przedstawionego 

sprawozdania.  

Marcin Buczek – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny przyznał, że pomysł organizacji Retro Rajdu stanowił bardzo dobrą 

i ciekawą inicjatywę. Niemniej jednak chciałby przedłożyć uwagi mieszkańców 

gminy, które odnosiły się do niedostatecznego zareklamowania tej imprezy. Jak 

poinformował Pan Radny sam znalazł się wśród osób, które dowiedziały się 

o organizacji Retro Rajdu post factum. Następnie Pan Radny podziękował za 

organizację gminnych obchodów Dnia Strażaka, które tym razem w większym 

stopniu niż w latach ubiegłych były zorganizowane pod kątem dzieci i młodzieży. 

Działania te bez wątpienia stanowią inwestycję, której pozytywny wymiar będzie 

można dostrzec w przyszłości. Nie dookreślając meritum uwag Pan Radny poczynił 

zarzut, że uroczystości nie były pozbawione organizacyjnych mankamentów.  
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Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący odnosząc się do wypowiedzi Pana Radnego spuentował, że 

stanowiła ona bardziej opinie niż pytanie wymagające ustosunkowania. Następnie 

zapytał, czy Państwo Radni wyrażają wolę zabrania głosu w tym punkcie. Na skutek 

braku zgłoszeń zarządził przystąpienie do realizacji prac w ramach kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

Punkt 7 

Przyjęcie dokumentu pn.: „Sprawozdanie z działalności Centrum Usług 

Społecznych w Opolu Lubelskim za rok 2024”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że dokument stanowiący meritum 

zaanonsowanego punktu został omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji 

stałych. Następnie zwrócił się do Państwa Radnych z pytaniem, czy istnieje z ich 

strony potrzeba wyjaśnienia lub przedłożenia informacji w ramach realizowanego 

punktu. Na sali obrad  jest obecna do dyspozycji Radnych Dyrektor Centrum Usług 

Społecznych – Pani Ewelina Szkutnicka. 

Małgorzata Sadurska – Radna Rady Miejskiej: 

Pani Radna poleciła, aby Centrum Usług Społecznych przygotowując realizację 

wdrażanych w ramach swoich struktur zadań podjęło działania w kierunku 

przeprowadzania programów aktywizujących zawodowo mieszkańców. Wachlarz 

korzyści przedstawiony przez Panią Radną zawierał zarówno stricte gospodarcze 

aspekty, takie jak wpływy z podatków jak również aspekty społeczne w postaci 

zmniejszenia problemów alkoholowych oraz ograniczenia przestępczości.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy Pani Dyrektor chciałaby zabrać głos.  

Ewelina Szkutnicka – Dyrektor Centrum Usług Społecznych: 

Pani Dyrektor zapewniła, że przyjmuje uwagę poczynioną przez Panią Radną 

i w miarę możliwości będą podejmowane czynności w zakresie zwiększenia 

dotychczasowego wymiaru tego typu programów. Plany obrazujące przewidziane 

działania, a po ich zakończeniu finalny zestaw zostanie przekazany Państwu 

Radnym w dokumencie stanowiącym sprawozdanie.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś inne pytania w tym punkcie. 

W związku z brakiem zgłoszeń poprosił o przystąpienie do głosowania. 
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Wyniki głosowania: 

w sprawie przyjęcia dokumentu pn. „Sprawozdanie z działalności Centrum 

Usług Społecznych w Opolu Lubelskim za rok 2024” 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 13 Radnych, dokument został 

przyjęty jednogłośnie.  

 

Punkt 8 

Przyjęcie dokumentu pn.: „Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 

2024”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że dokument, który tak samo jak poprzedni 

dotyczy działalności Centrum Usług Społecznych również został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych przez Panią Dyrektor. Kolejno zapytał, czy 

Państwo Radni mają jakieś pytania w tym punkcie. Wobec braku zgłoszeń Pan 

Przewodniczący zarządził przejście do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

w sprawie przyjęcia dokumentu pn.: „Ocena zasobów pomocy społecznej za 

rok 2024” 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący podsumował, że w głosowaniu udział wzięło 13 Radnych, 

a dokument został przyjęty jednomyślnie.  

 

Punkt 9 

Przyjęcie dokumentu pn.: Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027 oraz 

działalności Zespołu Interdyscyplinarnego przy Centrum Usług 

Społecznych w Opolu Lubelskim w 2024 roku”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że zapisy tego dokumentu stały się również 

przedmiotem prac zrealizowanych w toku wspólnego posiedzenia komisji stałych. 
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Następnie zapytał, czy Państwo Radni mają jakieś pytania. Wobec braku pytań 

Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

w sprawie przyjęcia dokumentu pn.: Sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie na lata 2023-2027 oraz 

działalności Zespołu Interdyscyplinarnego przy Centrum Usług Społecznych 

w Opolu Lubelskim w 2024 roku” 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący przekazał informację, że w głosowaniu udział wzięło 13 

Radnych. Dokument został przyjęty w sposób jednogłośny.  

 

Punkt 10  

Przyjęcie sprawozdania z realizacji „Programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi za rok 2024”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że dokument ten również został omówiony 

w toku wspólnego posiedzenia komisji stałych. Niemniej jednak zapytał, czy 

Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania odnoszące się do jego treści.  

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny na wstępie swojej wypowiedzi poinformował, że jej przedmiotem nie 

będą jakiekolwiek zastrzeżenia co do treści omawianego dokumentu. Chciałby 

jedynie prosić o wskazanie metodyki przyjętej w odniesieniu do czynności jaką jest 

przydział środków dla organizacji pozarządowych. Następnie wyraził domniemanie, 

że zapewne odbywa się to przy udziale komisji.  

Justyna Haraszczuk – Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw 

Samorządowych: 

Pani Kierownik poinformowała, że do każdego z konkursów powoływana jest 

Zarządzeniem Burmistrza oddzielna komisja konkursowa. W toku jej prac 

następuje otwarcie ofert, a później ich analiza i podjęcie decyzji na etapie 

końcowym.  

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny mając na celu zarysowanie kontekstu uprzednio zadanego pytania 

wskazał na analizę zestawienia tabelarycznego uwidocznionego na str. 9 
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procedowanego sprawozdania. Uściślając wysnute w jej trakcie wnioski zwrócił 

uwagę na to, iż wnioskowane przez organizacje pozarządowe środki znacznie 

różnią się co do ich wysokości od tych, które zostały faktycznie przyznane. Jako 

przykładu użył wniosku złożonego przez Klub Orka, który wnioskował o udzielenie 

wsparcia w kwocie 40 000 zł, a otrzymał kwotę 14 000 zł.  

Justyna Haraszczuk – Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw 

Samorządowych: 

Pani Kierownik poinformowała, że trudno jej się wypowiadać w zakresie 

wskazanym przez Pana Radnego z uwagi, że nie była członkiem żadnej z komisji 

konkursowej. Niemniej jednak należy podkreślić, że niezmiennym jest fakt, iż 

potrzeby finansowe klubów sportowych są zawsze większe niż możliwości wsparcia 

jakie leżą po stronie gminy. Wysokość udzielanego wsparcia pozostaje również 

w korelacji z przynależnością do danej ligi. Zwiększanie skali udzielanego klubom 

sportowym wsparcia, jakie ma miejsce na przestrzeni lat stwarza okazję, aby 

wskazywana we wniosku sposób dobrowolny kwota plasowała się na coraz to 

wyższych poziomach, co pozostaje poza wpływem gminy.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący dodał, że komisja konkursowa dokonuje oceny złożonego 

wniosku zarówno pod względem formalnym jak i merytorycznym. Doświadczenie 

będące wynikiem członkostwa w komisjach konkursowych w latach minionych 

nasuwa spostrzeżenie, że niektóre kluby wskazywały w przedkładanych wnioskach 

dość duże nadwyżki. Natomiast należy zauważyć, że następuje wzrost kwot 

wydatkowanych na działalność organizacji pożytku publicznego, który szczególnie 

widoczny jest od roku 2018.  

Mecenas Maciej Burzyński: 

Pan Mecenas poinformował, że działalność komisji konkursowej regulowana jest 

dokumentem jakim jest Regulamin. Wskazuje on m. in. katalog zadań jakie mogą 

zostać zrealizowane, jak również punktacje, przy pomocy której następuje swoista 

ocena i wyłonienie beneficjentów dofinansowania.  

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny wyraził zrozumienie, że organem, który w sposób precyzyjny 

i jednoznaczny mógłby zrecenzować i dokonać pełnej argumentacji zapisów 

przyznanych środków jest komisja konkursowa. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w tym punkcie. 

W związku z brakiem zgłoszeń polecił przystąpić do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Programu współpracy 

z organizacjami pozarządowymi za rok 2024” 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”.  

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 13 Radnych, którzy w sposób 

jednomyślny opowiedzieli się „za” przyjęciem sprawozdania. 

 

Na skutek problemów technicznych Pan Przewodniczący zarządził 3-minutową 

przerwę w obradach. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący po wznowieniu obrad przypomniał, że przed przerwą został 

zamknięty punkt 10, a zatem w chwili obecnej przechodzimy do punktu 11. 

 

Punkt 11 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności 

za pobyt w Dziennym Domu Senior+ w Opolu Lubelskim. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniu 

komisji stałych. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos w tym punkcie. W związku z brakiem zgłoszeń Pan Przewodniczący zarządził 

przejście do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/102/2025 w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w Dziennym Domu Senior+ w Opolu Lubelskim 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący w ramach podsumowania wyników głosowania przekazał 

informację, że udział w nim wzięło 13 Radnych, którzy w sposób jednomyślny 

opowiedzieli się „za” jej przyjęciem. 
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Punkt 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 

VII/57/2024 z dnia 29 listopada 2024 roku w sprawie przyjęcia 

„Programu współpracy Gminy Opole Lubelskie z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na 2025 rok”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na 

posiedzeniu komisji stałych przez Pana Stanisława Kamelę – Gminnego 

Komendanta Ochrony Przeciwpożarowej. Następnie zwrócił się do Państwa 

Radnych z pytaniem, czy potrzebują wyjaśnienia ewentualnych niejasnych kwestii. 

Na skutek braku zgłoszeń zarządził przejście do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/103/2025 w sprawie zmiany załącznika do uchwały nr 

VII/57/2024 z dnia 29 listopada 2024 roku w sprawie przyjęcia „Programu 

współpracy Gminy Opole Lubelskie z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2025 rok” 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący przekazał informację, że głosowało 13 Radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 13 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego 

Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS w sprawie obrony konstytucyjnej zasady 

niezawisłości i niezależności sędziów polskich.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na 

wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Wówczas nastąpiło również przedstawienie 

stanowiska jakie przyjęła w sprawie petycji Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie Pan Przewodniczący zapytał, czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś 

pytania w tej sprawie. Wobec braku zgłoszeń przystąpiono do głosowania. 

Wyniki głosowania: 
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uchwała nr XII/104/2025 w sprawie rozpatrzenia petycji Ogólnopolskiego 

Zrzeszenia Sędziów AEQUITAS w sprawie obrony konstytucyjnej zasady 

niezawisłości i niezależności sędziów polskich 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący w ramach podsumowania głosowania poinformował, że udział 

w nim wzięło 13 Radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 14 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej na okres 3 lat. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały był omówiony przez Pana 

Grzegorza Gołofita – Kierownika Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa podczas obrad komisji stałych. Kolejno zapytał, czy ktoś 

z pośród Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym punkcie. Na skutek braku 

zgłoszeń polecił przystąpić do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/105/2025 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

z dotychczasowym dzierżawcą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej na okres 3 lat 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że uchwała została podjęta jednogłośnie na 

skutek opowiedzenia się „za” jej treścią 13 Radnych. 

 

Punkt 15  

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, położonej w Opolu Lubelskim, stanowiącej 

własność Gminy Opole Lubelskie. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 
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Pan Przewodniczący przypomniał, że uchwała została omówiona podczas obrad 

komisji stałych. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś 

pytania. W związku z brakiem zgłoszeń zaaprobował przystąpienie do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/106/2025 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w Opolu Lubelskim, 

stanowiącej własność Gminy Opole Lubelskie 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący przekazał informację, że głosowało 13 Radnych. Uchwała 

została podjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 16 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Opole Lubelskie 

„Przemysłowa”. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że podobnie jak poprzednie projekty uchwał 

również ta aktualnie procedowana została omówiona podczas posiedzenia komisji 

stałych. Następnie zwrócił się do Radnych czy ktoś ma pytania. W związku 

z brakiem pytań Pan Przewodniczący zarządził głosowanie. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/107/2025 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Opole Lubelskie „Przemysłowa” 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że 13 Radnych głosowało „za” przyjęciem 

uchwały, a tym samym została podjęta jednomyślnie.  

 

Punkt 17  

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Opole Lubelskie. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 
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Analogicznie do wyżej wymienionych uchwał również ta aktualnie procedowana 

została omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji stałych. Pan Przewodniczący 

zapytał, czy Państwo Radni wyrażają chęć zabrania głosu w tym punkcie, a na 

skutek braku zgłoszeń zarządził przystąpienie do głosowania. 

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/108/2025 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Opole Lubelskie 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący w ramach podsumowania głosowania poinformował, że udział 

w nim wzięło 13 Radnych opowiadając się „za” podjęciem zaproponowanej 

uchwały. 

 

Punkt 18 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Opole Lubelskie na 

2025 rok.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt uchwały został szczegółowo 

omówiony na wspólnym posiedzeniu komisji przez Panią Skarbnik. Następnie 

zapytał, czy Państwo Radni mają jeszcze jakieś pytania w tym punkcie.  

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny w związku z tym, że przy okazji zapisów obrazujących zmiany 

budżetowe znalazło się odniesienie do przebudowy boiska w Kluczkowicach 

poprosił o przedstawienie informacji jak ta inwestycja się przedstawia.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poprosił o udzielenie odpowiedzi Panią Sekretarz. 

Izabela Zarzycka – Sekretarz Gminy: 

Pani Sekretarz poinformowała, że w chwili obecnej następuje zwiększenie 

w budżecie kwoty przeznaczonej na remont boiska w Kluczkowicach z 500 000 zł 

na prawie 750 000 zł. Został przygotowany wniosek w ramach programu 

modernizacji infrastruktury sportowej dla województwa podkarpackiego, 

lubelskiego i świętokrzyskiego. Termin końcowy przewidziany na złożenie wniosku 

został wyznaczony na 13 czerwca. Dofinansowanie w tym konkursie wynosi 60%.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania w tym punkcie. 

W związku z brakiem zgłoszeń zarządził przejście do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/109/2025 w sprawie zmian budżetu Gminy Opole Lubelskie na 

2025 rok 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 13 Radnych. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie.  

 

Punkt 19 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że projekt również był omawiany przez Panią 

Skarbnik. Następnie zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych ma jeszcze jakieś pytania 

w tym punkcie. W związku z brakiem zgłoszeń głosu polecił przystąpić do 

głosowania.  

Wyniki głosowania: 

uchwała nr XII/110/2025 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

13 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

0 - „wstrzymujących się”.  

Pan Przewodniczący przekazał informację, że głosowało 13 Radnych, a uchwała 

została podjęta jednomyślnie.  

 

Punkt 20 

Przyjęcie stanowiska w sprawie konieczności ochrony rodzinnych 

gospodarstw rolnych. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący przypomniał, że Państwo Radni otrzymali projekt stanowiska 

wraz z materiałami na sesję, a jego omówienie nastąpiło na posiedzeniu komisji 

stałych. Następnie zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie.  

Małgorzata Sadurska – Radna Rady Miejskiej: 
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Pani Radna zaznaczyła, że należy pamiętać, że umowa Mercosur nie jest 

ostatecznie podpisana. Zagrożenia dla gospodarstw rolnych w opinii Pani Radnej 

nie stanowią decyzje podejmowane przez rząd, lecz polityka handlowa 

przedsiębiorców.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący wyraził pogląd, że gdyby umowa była podpisana to wówczas 

podjęcie stanowiska przez Radę Miejską nie miałoby w ogóle sensu. Dowolność 

opinii, jaką Państwo Radni mogą wyrazić w drodze głosowania w odniesieniu do 

stanowiska przygotowanego przez komisję stanowi zarówno ich kompetencję jak 

i przywilej.  

Marcin Buczek – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zwrócił uwagę, że podczas posiedzenia komisji nie wybrzmiało w sposób 

jednoznaczny kto jest autorem pisma, w związku z tym prosi o wskazanie tego 

podmiotu. Dodał, że pojawiła się wzmianka, że przekazała je sąsiednia gmina.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że z tego co pamięta Rada Miejska otrzymała 

stanowisko Gminy Zakrzówek z województwa lubelskiego. Natomiast chyba treść 

nie jest tożsama, ale zawiera wspólne elementy.  

Marcin Buczek – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny poinformował, że nie zgadza się ze stwierdzeniem zawartym 

w stanowisku, w myśl którego „w ostatnim czasie podejmowanych jest szereg 

niekorzystnych dla gospodarstw rodzinnych rozwiązań”. Kluczowy bowiem 

w odniesieniu dla tej tezy jest czasookres, albowiem działania mające negatywny 

wpływ na rolnictwo są realizowane od dłuższego czasu, a nie jedynie w czasie 

stanowiącym nieodległą przeszłość. Szczególnie szkodliwe dla rodzinnych 

gospodarstw rolnych są działania podejmowane w ramach Zielonego Ładu. Pan 

Radny wyraził pogląd, że aktualnie proponowane do przyjęcia stanowisko może 

mieć tzw. „drugie dno”, a czas i miejsce jego przyjmowania nie są przypadkowe. 

W toku wypowiedzi Pana Radnego nastąpiło również nawiązanie do momentu, 

kiedy Rada Miejska podejmowała uchwałę zwiększającą stawkę podatku rolnego, 

która niewątpliwie miała wpływ na sytuację finansową gospodarstw rolnych. 

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny wyraził opinię, że nie budzi najmniejszych wątpliwości, iż należy 

podejmować działania wspierające sferę działalności rolniczej. Powinny one jednak 

w pierwszej kolejności skupiać się na rodzimym gruncie. Wyrazem tego typu 
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poglądu była prośba skierowana przez Pana Radnego do pozostałych członków 

Rady, aby zastanowili się nad koniecznością podwyższenia podatku rolnego, jaka 

została im przedstawiona pół roku temu. Pozbawionym logiki jest bowiem 

zwracanie się do organów państwowych wyższego rzędu o udzielenie wsparcia 

w sytuacji, gdy brak jest działań wspierających rolnictwo na szczeblu lokalnym.  

Waldemar Bryś – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny poinformował, że występując w chwili obecnej jako Przewodniczący 

Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska chciałby 

poinformować rolników o możliwości składania wniosków o oszacowanie strat 

w związku z wystąpieniem przymrozków wiosennych.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący poinformował, że w związku z brakiem dalszych zgłoszeń ze 

strony Państwa Radnych pozwoli sobie na przedstawienie swojego osobistego 

zdania co do czasu, w którym pojawiło się stanowisko z innej gminy nad którym 

toczy się obecna debata. Otóż z pojawiających się informacji wynika, że 

finalizowane są wszelkie sprawy związane z podpisaniem umowy Mercosur.  Zatem 

być może z tego wynika ta korelacja. Należy jednak pamiętać, że stanowisko jest 

w gruncie rzeczy wyrażeniem zapatrywania czy też opinii w sprawie, które 

w gruncie rzeczy może zostać bez faktycznego wpływu na decyzje i działania 

podejmowane przez kompetentne w tej dziedzinie organy.  

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zwrócił się prośbą o sprostowanie informacji w zakresie organu, do 

którego rolnicy mogą składać wnioski w związku z wystąpieniem strat 

w gospodarstwach.  

Justyna Haraszczuk – Kierownik Wydziału Organizacyjnego i Spraw 

Samorządowych: 

Pani Kierownik poinformowała, że wnioski o oszacowanie strat w gospodarstwach 

rolnych składa się do gminy.  

Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zauważył, że bardzo ważne jest przekazanie precyzyjnej informacji. 

W związku z tym poinformował, że wnioski o oszacowanie strat w rolnictwie należy 

składać do gminy, a dopiero na kolejnym etapie wnioskowania właściwym organem 

będzie Agencja Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa – prosząc przy tym 

o stwierdzenie prawidłowości przekazanej przez siebie informacji.  

Józef Czyżewski – Radny Rady Miejskiej: 
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Pan Radny poinformował, że załącznikiem obligatoryjnym wniosków składanych do 

ARiMR, o których powiedział Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej i Ochrony Środowiska Pan Waldemar Bryś jest protokół oszacowania 

strat. Dokument ten sporządzany jest przez Urząd Gminy, a następnie 

przekazywany jest do podpisu wojewody. Na etapie końcowym powyższej 

procedury następuje złożenie wniosku wraz z protokołem do Powiatowego Biura 

Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący podziękował za wyjaśnienia, a następnie zaproponował 

przystąpienie do głosowania.  

Wyniki głosowania: 

11 - „za”, 

0 - „przeciwnych”, 

2 - „wstrzymujących się”. 

Pan Przewodniczący poinformował, że głosowało 13 Radnych. Stanowisko zostało 

przyjęte. 

 

Punkt 21 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tym 

punkcie.  

Marcin Buczek – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zwrócił uwagę na zadrzewienie bezpośredniego obszaru znajdującego 

się przy nawierzchni asfaltowej na ul. Fabrycznej, począwszy od znaku 

informacyjnego „Opole Lubelskie”. Z uwagi na występowanie zdarzeń drogowych 

związanych z częściami drzew należałoby podjąć stosowne kroki zmierzające do 

wyeliminowania ryzyka. Następnie Pan Radny poprosił o przedstawienie informacji, 

jakie zmiany nastąpią w reorganizacji dostępu do Żłobka Miejskiego w związku 

z rozpoczęciem prac w zakresie jego rozbudowy. Odpowiedź w szczególności 

powinna zawierać wskazanie, czy zostanie zachowane przejście od ul. Lubelskiej, 

tak aby nie zachodziła konieczność uwzględniania w trasie podróży rodziców 

skrzyżowania ul. Lubelskiej i Szkolnej z uwagi na jego newralgiczne położenie.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, kto z Państwa Radnych chciałby jeszcze zabrać głos.  
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Paweł Kalinowski – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zwracając się personalnie do Pani Kierownik Iwony Bednarz poprosił 

o przedstawienie informacji odnoszących się do zaplanowanych prac w zakresie 

remontu kotłowni Szkoły w Ćwiętalce.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania ze strony Państwa 

Radnych. W związku z brakiem zgłoszeń oddał głos Pani Sekretarz. 

Izabela Zarzycka – Sekretarz Gminy: 

Pani Sekretarz poinformowała, że odbyło się zebranie koordynacyjne z dyrekcją 

Szkoły Podstawowej nr 1. W tym tygodniu został przekazany plac budowy. 

Natomiast prace budowlane zostaną w znacznej mierze przeprowadzone w okresie 

wakacyjnym. Do końca roku nie zostanie zablokowane przejście dla dzieci. 

Wszelkie poważniejsze prace, w szczególności z użyciem ciężkiego sprzętu będą 

wykonywane poza czasem pracy placówki, tak aby nie dezorganizować zarówno 

jej funkcjonowania jak również komfortu dzieci i rodziców. Jak poinformowała Pani 

Sekretarz jedynie część wykończeniowa obiektu będzie realizowana w trakcie roku 

szkolnego. Przechodząc do odpowiedzi na drugie pytanie Pani Sekretarz 

poinformowała, że z uwagi na brak ponownego ogłoszenia naboru wniosek nie 

został złożony. Podejmowane są działania mające na celu wydzielenie 

z dokumentacji technicznej kosztów związanych z centralnym ogrzewaniem, 

z przebudową kotłowni i planowane jest ogłoszenie przetargu.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Na skutek dokonanego zgłoszenia Pan Przewodniczący udzielił głos Panu 

Komendantowi Stanisławowi Kameli. 

Stanisław Kamela – Gminny Komendant Ochrony Przeciwpożarowej: 

Pan Komendant poinformował, że chciałby bezpośrednio odnieść się do słów Pana 

Radnego Marcina Buczka, który w swoim wystąpieniu dziękował Panu Burmistrzowi 

za dostrzeżenie potrzeb odznaczenia młodych strażaków. W imieniu Pana 

Burmistrza jako Prezesa Zarządu, jak również całego Gminnego Zarządu chciałby 

zapewnić, że te potrzeby odznaczenia i podziękowania za służbę są dostrzegane 

jednak wniosek musi złożyć jednostka. Fakt odznaczenia w tym roku 3 drużyn 

młodzieżowych, a w ubiegłym roku jednej wynika jedynie z tego, że opiekunowie 

bądź przedstawiciele danej jednostki złożyli stosowny wniosek. Jeżeli wnioski takie 

nie trafiają do Zarządu Oddziału Miejsko-Gminnego to też trudno, żeby była 

procedowana kwestia przyznania odznaczenia. Jak poinformował Pan Komendant 



21 
 

w wielu jednostkach dostrzec można niestety wieloletnie zaniedbania w tym 

zakresie. Mając na względzie zobrazowanie tej informacji poinformował, że 

w jednej z jednostek miała miejsce sytuacja, w której przez okres 25 lat nie 

odznaczono żadnego z druhów. Z uwagi na obligatoryjną formę wnioskowania nie 

była to wina Zarządu Miejsko-Gminnego. Kończąc swoją wypowiedź Pan 

Komendant zapewnił, że wraz z Panem Burmistrzem, który pełni funkcję Prezesa 

Oddziału Miejsko-Gminnego OSP przypominają o możliwości wnioskowania 

o odznaczenie dla strażaków, niemniej jednak pierwszy krok zmierzający do 

urzeczywistnienia tej czynności muszą wykonać opiekunowie jednostek OSP. 

Marcin Buczek – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zwracając się bezpośrednio do Gminnego Komendanta poinformował, 

że jak wynika z zapisów Regulaminu jedynym wnioskodawcą odznaczenia nie musi 

być jednostka. Albowiem podmiotem, który może dokonać czynności złożenia 

wniosku może być jednostka szczebla gminnego, powiatowego, czy też 

wojewódzkiego. Przyznał jednak, że zasadniczo organem, który powinien wieść 

prym we wnioskowaniu jest dana jednostka OSP.  

Stanisław Kamela – Gminny Komendant Ochrony Przeciwpożarowej: 

Pan Komendant polecił zwrócić uwagę, że znajomość zaangażowania, pracy, 

wysiłku prezentowanych przez danego druha stanowi domenę osób z nim 

współpracujących, a zatem Naczelnika, Prezesa OSP.  

Marcin Buczek – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny potwierdził powyższe stwierdzenie, dodając jednocześnie, że 

wnioskowanie przez jednostkę OSP o odznaczenie swojego członka nie jest jedyną 

możliwą opcją wnioskowania.  

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zwrócił się do Pana Radnego Marcina Buczka z prośbą 

o niepowielanie tych samych argumentów. Tym bardziej, że z wypowiedzi obu 

Panów wybrzmiało, że najbardziej znajdującą realne uzasadnienie formą 

wnioskowania jest to realizowane przez macierzystą jednostkę OSP.  

Romuald Śliwa – Radny Rady Miejskiej: 

Pan Radny zapytał, czy zostanie doświetlone przejście dla pieszych na ul. Szkolnej. 

Montaż światełek solarnych stanowi dobre rozwiązanie na okres wiosenno-letni, 

a jeżeli chodzi o pozostałą część roku nie będzie spełniało swojej funkcji z uwagi 

na brak słońca.   

Iwona Bednarz – Kierownik Wydziału Inwestycji, Planowania i Rozwoju: 
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Pani Kierownik poinformowała, że została opracowana dokumentacja, aczkolwiek 

jest to przejście ulokowane w ciągu drogi powiatowej. Jak zapewniła, jeżeli pojawi 

się możliwość uzyskania dofinansowania na ten cel to zostaną podjęte stosowne 

ku temu kroki. Zarządca drogi powiatowej wykonał na tym przejściu pewne 

czynności modernizacyjne, które wymienione były w toku pytania Pana Radnego. 

Przechodząc do odpowiedzi na pytanie Pana Radnego Marcina Buczka Pani 

Kierownik zapewniła, że zostanie wykonany przegląd drzew znajdujących się na ul. 

Fabrycznej, a ściślej mówiąc ingerencji ich części w przestrzeń nawierzchni 

drogowej. Z uwagi na to, że niejednokrotnie drzewa te znajdują się na obszarze 

prywatnym należy liczyć się z utrudnieniami co do możliwości wykonania prac 

polegających na ich przycięciu. Możliwość ingerencji stwarza wówczas 

występowanie zagrożenia bezpieczeństwa, a w tej sytuacji wspomniane prace są 

przeprowadzane przy udziale strażaków.  

 

Punkt 22 

Zamknięcie obrad. 

Waldemar Gogół – Przewodniczący Rady Miejskiej: 

Pan Przewodniczący zamknął obrady XII sesji Rady Miejskiej w Opolu Lubelskim 

o godz. 12:50 i podziękował wszystkim za uczestnictwo. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Magdalena Szczucka. 


